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Contribution Agreement
Specific Terms and Conditions - Reporting Form
Request for Advance and Reconciliation (Form D)
Advances and payments received from GAC to date: 
B. Cumulative Actual costs accounted for up to the end of the most recent period ending
D. Revised cash flow requirements for previous or current         period(s) not accounted for 
Advances not accounted for can be amended due to an increase or decrease in cash flow requirements. The amount to be recorded is the advances received plus or minus the adjustment. It should be noted that a period is considered justified when a financial report reflects the actual expenditures incurred for this period.
E. Cash flow requirements for next period
     (Note:  If the "Total next amount receivable" or "G" is negative, no payment advance is due at this time.)     
    (Note: The total amount of (A + G) or "K" may not exceed the amount in "J". )     
Organization’s Representative: Chief Financial Officer or most senior executive responsible for the finances of the Organization or an official delegate within the Organization holding a professional designation
I hereby attest that the financial information in this report represents the actual Eligible Costs, and where required, the forecasted amounts, which are in compliance with the terms and conditions of the Agreement.
Accord de contribution 
Modalités spécifiques - Formulaire de rapport
Demande d’avance et de rapprochement (Formulaire D)
Avances et paiements reçus d’AMC à ce jour :
B. Montant cumulé des dépenses réelles justifiées jusqu'à la fin de la plus récente période         terminée le
D. Besoins de trésorerie révisés pour la/les période(s)       antérieure(s) ou courante non justifiées
Les avances non justifiées peuvent être modifiées en raison d'une augmentation ou une diminution des besoins de trésorerie. Les montants à enregistrer sont les avances reçues plus ou moins les redressements. Il est à noter qu’une avance est considérée comme justifiée lorsqu’un rapport financier présente les dépenses réelles encourues pour cette période.
E. Besoins de trésorerie pour la prochaine période
     (Si le « Montant total de la prochaine somme à recevoir » ou « G » est négatif, aucun paiement n’est dû pour cette demande.)
    (Remarque : Le montant total de (A + G) ou « K » ne peut excéder le montant de « J » ).
Représentant de l’Organisation: Dirigeant principal des finances ou le plus haut responsable des finances de l’Organisation ou un délégué officiel au sein de l’Organisation détenant un titre professionnel
Je certifie que l’information financière dans ce rapport représente les Coûts admissibles réels, et lorsque requis, les montants prévus, lesquels sont conformes aux termes et conditions de l’Accord.
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